



申請編號
Application No.

中華基督教青年會中學
Chinese Y.M.C.A. Secondary School

2024 – 2025
中一學費獎勵計劃申請表
Application Form for S1 Scholarship

申請須知 Information on Application

本校為中一學生設有學費獎勵計劃，獲批學生可免部份或全年中一學費。在升讀中二至中六各級時，如各科表現均達到一定的水平，以及操行 B 級或以上，便可繼續獲批學費獎勵，即最高可獲取六年學費全免。

We offer partial or full scholarship to Secondary 1 students whose applications have been approved. Partial or full scholarship will continue to be offered year by year (from Secondary 2 to Secondary 6) if the student attains satisfactory level of performance in all subjects and a conduct graded B or above.

中一學費獎勵計劃申請資格：

Criteria for S1 student scholarship awards:

1. 全級排名在首 5%之內或在體藝方面有傑出的成就(運動校隊隊員，中、英、數三科合格，可獲提名。)
Rank within the top 5% in the entire level or with outstanding achievement in art, music and/or sports (School team members in sports, passing in Chinese, English & Mathematics, can be nominated.)
2. 優秀的個人品格和同儕關係(操行 B 級或以上)
Outstanding personal and social performance (Conduct graded B or above)
3. 小學校長推薦
Recommendation by the primary school principal
4. 經本校甄選
Selection by the school

A. 個人資料
Personal
Particulars

中文 Name	姓 名	出生日期 DOB 日 DD 月 MM 年 YYYY	性別 Sex M / F *
英文 English	Family Name · Given Names		
聯絡電話 Contact Phone			住宅電話 Home Phone

B. 最近 3 年曾參與的
體藝活動
Sports and cultural
activities participated
in the latest 3 years

年份 Year	主辦機構 Organization	活動名稱 Activities	獎項 Awards

C. 最近 3 年曾參與的
社會服務
Social services
participated in the
latest 3 years

年份 Year	主辦機構 Organization	活動名稱 Activities	獎項 Awards

D. 最近 3 年獲得的其
他獎項或成就
Other awards /
achievements in the
latest 3 years

年份 Year	主辦機構 Organization	獎項或成就 Awards / Achievements

請毋須附上獎狀/服務證明的副本，在面試時請帶備正本以供核對。

Please do not append the copies of certificates of awards / proof of achievements, but bring the originals for verification during interview.

E. 専長

Talents

F. 計劃與承諾

Plans and Promises

假如得到學費獎勵，我會為自己訂定甚麼學習計劃？我願意為青年會中學作出甚麼貢獻？

If I am granted a scholarship, what are my study plans? What will I do for the school?

This image shows a blank sheet of white paper with horizontal ruling lines. The lines are evenly spaced and run across the width of the page. There are no margins, text, or other markings on the paper.

G. 聲明

Declaration

茲確認所提供之資料正確無誤，若有不實，當接受資格之取消。

I confirm that the above information is correct and true. I accept that any failure to supply truthful information will result in disqualification.

申請人簽署

Signature of Applicant

日期

Date

Date _____

家長 / 監護人姓名*

Name of Parent / Guardian*

簽署

Signature

日期

Date

Signature _____ Date _____

* 刪去不適用者 Delete if inappropriate.

慎思勤學

Think Critically
Learn Diligently

Seek Truthfully
Act Sensibly

明道篤行